
09.01.2020 

REFERAT: FAU-møte tirsdag 7. januar 18.00-20.00 Varden skole 

 

Tilstede:  

Tove Savland  Kjersti  Solbu   Christian Folkestad 

Anna Nesje  Olga Haugene   Maren Sellevoll 

Elisabeth Kleppe Olof Nilsson   Beate B. Naustdal (referent) 

Eirik Mork 

 

1. Velkommen 

2. Valg av referent 

3. Informasjon fra rektor og saker fra Elevrådet.  

○ Skoleledelsen og FAU vil ha opp deltakelsen på brukerundersøkelsen. Dette tas opp 

igjen  på februarmøtet 

○ Det var spørsmål om det var kommentarer på “Standarder for godt læringsmiljø” (Se 

appendix i referat desember) - det var ingen innvendinger, FAU mener den ser fint 

ut! 

○ Det er intern kvalitetsoppfølging på skolen 19. februar. Representanter fra FAU vil 

være Beate Naustdal og Maren Sellevoll 

○ Hjertesone: Det er lov å slippe av ved rundkjøringen ved kirkeområdet 08.00 - 08.30, 

parkering vil ikke lenger være tillatt. Foreldre som skal følge til SFO bes bruke skolens 

parkeringsplass på fremsiden av skolen. Det blir sendt ut skriv fra rektor til de foreldre 

med barn på SFO, samt legger det ut på hjemmesiden - Kjersti legger også ut 

informasjon på Facebook. 

○ Avdelingsleder på mellomtrinnet har permisjon - ny avd.leder er ansatt, men har ikke 

begynt å jobbe enda. 

○ Det kom opp en sak fra 1. trinn om at fordelingen av elevene fra tre til fire 

kontaktlærergrupper ikke var godt nok informert om fra skolen sin side, og at 

kommunikasjonen var lite tilfredsstillende. 

○ Det ble etterspurt månedsplaner fra SFO 

○ Det har kommet til tilbud om læring av fiolin, klarinett, kor og piano. Det er fra 

personer med privatselskap og koster derfor penger - FAU mener vi har nok musiske 

tilbud med kor, korps og gitarkurs.  

 

4. Evaluering juleavslutning -  

God stemning, og det funket fint, noen småting å gjøre bedre neste år: 

○ korpset må inn tidligere inn i programmet 

○ Korpset kunne stått på scenen og spille 

○ Tilbakemelding om dårlig lyd (gjelder også på 17. mai) - kjøpe flere høyttalere? 

○ Det ble mye støy med tenning av faklene - kanskje tenne på de et annet sted enn ved 

scenen.  

○ Bør FAU ta regien om hva som skjer på scenen? 

○ Flott med at teltet ble satt opp før avslutningen. 

○ Informere om at det bare er 7. trinn og foreldrene på 7. trinn som har fakler.  
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○ Informasjonen må bredere ut til foreldrene enn årets facebook-event. I 2018 ble det 

laget invitasjon til FAU - noe å ta med videre? 

 

5. Barn i det digitale livet - videreføreso også til februarmøtet 

○ FAU ønsker å ha en workshop/foredremøte med tema “barn i det digitale liv” 

○ EVT: Ha en slide på foreldremøtet fra FAU med info om aldersgrenser o.l. på apper,  

○ Kjersti og Elisabeth lager en kladd til råd fra FAU 

 

 

6. Det er kommet til nye gitarkurs. Rapporten for høsten 2019 er sendt inn, ny søknad må 

sendes i januar, og det satses på oppstart i februar. Olof tar over ansvar for kursene, Kjersti 

tar ansvar for at dette halvåret kommer i gang. 

 

7. Skolefotograf: Det er et stort ønske om bedre kvalitet på skolebilder og katalog. Det er også 

en diskusjon om skolekatalogen skal være gratis for elevene. Bedre kvalitet, gratis katalog? 

Kan Merete sjekke opp dette? Reimers er nevnt som et mulig alternativ. 

 

8. 17. mai - Komitéen på 3. trinn er snart i gang med arbeidet.   

Tillegginnspill til rektor - Kan hun be elevrådet diskutere premiene på 17. mai i et 

miljøperspektiv? Har de forslag til premier som ikke er plast som blir ødelagt? Vi har ikke 

bestemt om og hva vi vil/kan gjøre med dette, men vil gjerne høre hva elevene tenker om 

dette. FAU har tatt opp dette fordi det blir mye boss av plast- og småpremier. Forslag: samle 

sammen poeng på bodene og få en litt større premie for poengene. 

 

9. Koret og økonomi. FAU skulle støtte 500,- av 1000,- av semesteravgiften, Ung Kor i Vest/ 

Bergen barnekor har ikke mottatt denne støtten før høsten 2019 (etter at de tok kontakt). Vi 

diskuterer om det skal være aktiviteter som koster penger i SFO-tiden. Beate tar kontakt med 

andre skoler for å høre hvordan de gjør det. 

 

10. Det har kommet inn et utkast til infoskriv” fra rektor til nye foreldre på 1. trinn. Beate ser på 

dette og det tas opp igjen på februarmøtet. 

 

Sak på neste møte: se på brukerundersøkelsen før kvalitetsoppfølgingen 19. februar - hva bør vi 

foreldre ta med oss til møte med skole, elever og skoleeier? 

https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/brukerundersokelser-for-barnehager-og-

skolersfo/skoler/fyllingsdalen-bydel-brukerundersokelser-for-skolersfo-2019   

- trykk på pdf-link for Varden skole 
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